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岛

行程亮点

雪地摩托

蓝冰洞 冰川步行

天空之湖

准备好迎接令人兴奋的旅程吧！驾驶雪地摩托穿越广袤的冰川，
感受肾上腺素飙升的刺激，同时欣赏冰岛纯净荒野的壮丽景色。
这是探险爱好者和大自然爱好者不可错过的独特体验。

进入晶莹剔透的蓝冰洞，感受冰川内部形成
的奇迹。这些自然奇观以蓝色冰壁闻名，营
造出如梦如幻的氛围，是探险与拍照的绝佳地点。

穿上冰爪，踏上冰川的冰封地貌，在专业向导的
带领下探索裂缝、冰雕与壮丽景色。这是一场充
满挑战且收获满满的冰川探险之旅。

天空温泉坐落在雷克雅未克附近的海边，让你一边
浸泡在温暖的地热温泉中，一边欣赏无边的海景。
这里独特的 七步疗愈法 结合冷热交替浴、蒸汽房
和全景桑拿，带来最纯正的冰岛式放松体验。

*季节性(2选1) *季节性(2选1)



最佳极光观赏之地
入住冰岛年度最佳主题酒店——Hotel Vos。绝佳的极光观赏位置加上 精致服务，让您体验最地道和
舒适的住宿。



远征行程

D1
D2
D3

吉隆坡出发
抵达凯夫拉维克入住酒店休息。
黄金圈游 (早/-/晚餐)

(机上用餐/晚餐)

备注: *如果遇上特殊情况，如恶劣天气，交通事故或意外等，本公司保留更改, 替换或取消行程顺序。

酒店享用早餐后，开启令人难忘的黄金圈之旅。首先参观辛格维利尔国家公园，这是一个联合国教科文组织世界遗产地，位于美洲板块和
欧亚板块交界处。然后前往壮观的黄金瀑布，它以两层瀑布的雄伟景观而闻名。接着前往著名的间歇泉区，那里每隔几分钟就会喷发的间
歇泉,非常壮观。 之后会与冰岛马互动合影留念。一天的探索结束后，您将入住沃斯酒店 (*最佳极光观赏之地)或者位于海拉镇附近的酒店
！

D4 冰岛南部+雪地摩托体验 (早/-/晚餐)
早餐后，参观两个壮丽的瀑布——塞里雅兰瀑布和斯科加瀑布。随后，体验刺激的冰川雪地摩托之旅，为您的旅程增添一抹惊喜。晚上返
回酒店享用晚餐，您将入住沃斯酒店 (*最佳极光观赏之地)或者位于海拉镇附近的酒店！

D5 飞机残骸与黑沙滩
早餐后，搭乘4x4专车前往著名的飞机残骸地点。随后游览迷人的黑沙滩，欣赏其壮丽的景观和玄武岩柱。晚上享用酒店晚餐，如果天气
良好, 晚上会在酒店附近进行追光活动！。晚上入住在东南部入住酒店。

D6 蓝冰洞探险/冰川徒步体验
早餐后，我们将进行蓝冰洞搜索或冰川徒步(*视季节性而定)。接着前往杰古沙龙冰河湖和美丽的钻石沙滩。如果天气允许，您还可以自费
尝试独特的冰河湖游船。晚上, 您将入住沃斯酒店 (*最佳极光观赏之地)

D7 雷克雅未克市区游与蓝湖泡澡
早餐后前往雷克雅未克，展开市区游览。参观标志性景点如哈尔格林姆斯大教堂、哈帕音乐厅、彩虹街和太阳航行者雕塑。之后在天空之
湖温泉中放松身心，为冰岛之旅画上完美句号。晚上返回Start酒店并休息。

D8 转移至凯夫拉维克机场

D9 抵达马来西亚

(早/-/晚餐)

(早/-/晚餐)

(早/-/晚餐)

(早)

凯夫拉维克

雷克雅未克

辛客里公园 间歇泉

水帘洞瀑布
彩虹瀑布 黑沙滩

钻石沙滩
杰古沙龙冰湖

凯夫拉维克

黑教堂

杰古沙龙冰湖

黄金瀑布

享用最后的早餐后，转移至机场搭乘返程航班。



旅游信息

冰岛全年温度

1月: -3°C ~ 3°C 
2月: -2°C ~ 2°C 
3月: -2°C ~ 2°C  
4月: 0°C ~ 5°C 
5月: 3°C ~ 9°C
6月: 7°C ~ 11°C   

货币插座

冰岛的
克朗 / 欧元

冰岛（GMT+0）

7月: 9°C ~ 11°C 
8月: 8°C ~ 13°C
9月: 5°C ~ 9°C  
10月: 2°C ~ 6°C 
11月: 0°C ~ 5°C
12月: -1°C ~ 4°C   

时差

 行李箱指南

 *由于冰岛当地的天气和地质非常特殊和变化多端，超重行驶的交通工具会非常危险，当地政府非常严厉看待此
事件。

16” x 10” x 22.5” (LxWxH) 20公斤 18” x 12” x 26.5” (LxWxH) 23公斤 22” x 13” x 31” (LxWxH) 28公斤

20″ 24″ 28″

已包含: 不包含:

1. 膳食与景点 
2. 住宿酒店 (6晚)
3. 全程冷气旅游巴士
4. 全程导游跟团

1. 个人旅游保险
2. 行李超重, 超大费用自理
3. 服务小费自理
4. 额外自费
5. 行程未提及景点和入门票
6. 自费项目
7. 极光摄影

条款与条件
1. 行程和顺序可能因为意外情况而变更、替换或取消，包括但不限于恶劣天气、交通问题等。
2. 请注意，我们公司不对在旅行期间由于航班延误或取消而导致的相关损害负责。

备注处:

PG (HQ): 70-1-54 & 70-2-54 D’Piazza Mall Jalan Mahsuri, MK12, 11900 Penang.  Tel: +604-412 1616 Website: www.bpholiday.com 

(ICELAND) New Horizons Ehf (Kt. 541216 1700)
52 Holtsgata, 260 Reykjanesbar, Iceland.  Tel: +354-857 0646  Website: www.n66.tours

Certified by Member of Lisenced by Awarded by

BPHoliday BPHoliday

Beautiful Planet Holiday Tour & Travel Sdn. Bhd. (583525M) KPL 5634

KL: B1-33A-7 The Soho Suites KLCC, Kuala Lumpur, 50450 Kuala Lumpur              Tel: +603-2181 6286 Website: www.bpholiday.com 

‘Most Northern Lights Photographs Taken In a Year by Loo Eng Wah’
‘Biggest Single Northern Lights Expedition Group by a Travel Agency.’
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HIGHLIGHTS
Snowmobile

Blue Ice Cave Glacier Walk

Sky Lagoon

Get ready for an exhilarating ride as you glide across vast glaciers on a 
snowmobile. Feel the rush of adrenaline as you traverse icy landscapes, 
taking in the breathtaking views of Iceland's pristine wilderness. This is 
an unforgettable adventure for thrill-seekers and nature lovers alike.

Discover the natural wonders of Iceland with a 
visit to the dazzling blue ice caves, where 
shimmering walls of ice create an otherworldly 
atmosphere. 

Trek across a glacier’s icy terrain for a hands-on 
experience of Iceland's natural wonders. you’ll 
explore crevasses, ice formations, and stunning 
view of glacier!

Sky Lagoon is a breathtaking oceanside geothermal spa 
near Reykjavik, offering warm, mineral-rich waters and 
stunning sea views. Its unique 7-Step Ritual blends hot and 
cold therapy, a steam room, and a panoramic sauna for the 
ultimate Icelandic relaxation experience.

*Seasonal Acitivity (either one)

Adventure

Exploration

*Seasonal Acitivity (either one)



Best Location for Aurora Sighting

Experience the Best of Iceland at Hotel Vos (A Three Time Awarded Hotel!). With a prime aurora viewing spot and top-tier service, enjoy 
a truly authentic and cozy stay!



ITINERARY

D1
D2
D3

Depart from KUL.
Arrival at Keflavik & Check in hotel to rest.
Golden Circle (B/-/D)

Note: Itineraries & sequences are subject to changes, replacement or cancellation due to any unforeseen conditions, 
                                                                                     including but not limited to, adverseweather, traffic problem, etc.

After breakfast at the hotel, embark on a tour of the iconic Golden Circle. Visit the UNESCO-listed Thingvellir National Park, where you can 
walk between the tectonic plates of North America and Europe. Then, head to the majestic Gullfoss Waterfall, known for its two-tiered cascade. 
Next, marvel at the erupting geysers in the Geysir geothermal area. Then, we will have chance to interact and take scenic photo shoot with 
Icelandic horses. When the night falls, we will check in at Hotel Vos or Hella region.

D4 South Iceland + Snowmobile Adventure (B/-/D)
Start the day with breakfast at the hotel before visiting two stunning waterfalls—Seljalandsfoss and Skógafoss. Next, experience an 
exhilarating Snowmobile ride on a glacier, a thrilling highlight of your journey. When the night falls, we will check in at Hotel Vos or Hella 
region.

D5 Plane Wreck + Black Sand Beach
After breakfast, take a 4x4 shuttle to the famous Plane Wreck site. Continue to the mesmerizing Black Sand Beach, known for its dramatic 
landscapes and basalt columns. Overnight at Southeast Iceland Region.

D6 Ice Cave Exploration / Glacier Walk
Fuel up with breakfast before embarking on an Ice Cave Exploration or Glacier Walk experience (*Seasonal acitvity & depends on 
weather conditions). Visit Jökulsárlón Glacier Lagoon and the enchanting Diamond Beach. Depending on weather conditions, you may 
have the *optional program to try Glacier Lagoon Boat Tou.  Overnight at Hotel Vos!

D7 Reyjavik City Tour + Blue Lagoon
Begin the day with breakfast before heading to Reykjavik for a city tour. Visit iconic landmarks such as Hallgrímskirkja Church, Harpa 
Concert Hall, the colorful Rainbow Street, and the Sun Voyager sculpture. Relax in the rejuvenating waters of the Sky Lagoon, a 
perfect end to your Icelandic adventure. Return to your Start Hotel and rest.

D8 Transfer to Airport.

D9 Arrival at Malaysia.

(B/-/D)

(B/-/D)

(B/-/D)

(B)

凯夫拉维克

雷克雅未克

Thingvellir Geysir

Seljalandsfoss
Skogafoss Black Sand Beach

Diamond Beach杰古沙龙冰湖
Keflavik

黑教堂

Jokursarlon

Gullfoss

Enjoy a final breakfast at the hotel before being transferred to the airport for your flight home.



Travel Information
Iceland’s Temperature 

Jan: -3°C ~ 3°C 
Feb: -2°C ~ 2°C 
Mar: -2°C ~ 2°C  
Apr: 0°C ~ 5°C 
May: 3°C ~ 9°C
Jun: 7°C ~ 11°C   

Currency Adapter 

Icelandic
Króna / Euro Iceland (GMT+0)

 

July: 9°C ~ 11°C 
Aug: 8°C ~ 13°C
Sept: 5°C ~ 9°C  
Oct: 2°C ~ 6°C 
Nov: 0°C ~ 5°C
Dec: -1°C ~ 4°C   

Time Zone 

Luggage Guidelines 

*Due to the special geology & weather, it is very dangerous for overweight transport to travel in Iceland and the 
local government is very strict about it. 

16” x 10” x 22.5” (LxWxH) 20kg 18” x 12” x 26.5” (LxWxH) 23kg 22” x 13” x 31” (LxWxH) 28kg

20″ 24″ 28″

Inclusion Exclusion 

1. Accommodation (Twin sharing basis) 
    - 6 nights stay
2. Meals & Sightseeing as per itinerary
3. Private air-conditioned coach 
4. Full guided-tour 

1. Personal travel insurance 
2. Excess Baggage Charge 
3. Extra tipping for all services as option
4. Own expenses (Laundry Fees,Corkage Fees, Extra Meal etc.)
5. Any attraction tickets out from itinerary 
6. Optional Tours
7. Aurora Photography

Terms & Conditions
1. Itineraries and sequences are subject to changes, replacement, or cancellation due to any unforeseen conditions, including but not limited to adverse 
    weather, traffic problems, etc.
2. Please note that our company are not responsible flight delays or cancellation that result in related damages during tour. 

PG (HQ): 70-1-54 & 70-2-54 D’Piazza Mall Jalan Mahsuri, MK12, 11900 Penang.  Tel: +604-412 1616 Website: www.bpholiday.com 

(ICELAND) New Horizons Ehf (Kt. 541216 1700)
52 Holtsgata, 260 Reykjanesbar, Iceland.  Tel: +354-857 0646  Website: www.n66.tours

Certified by Member of Lisenced by Awarded by

BPHoliday BPHoliday

Beautiful Planet Holiday Tour & Travel Sdn. Bhd. (583525M) KPL 5634

KL: B1-33A-7 The Soho Suites KLCC, Kuala Lumpur, 50450 Kuala Lumpur              Tel: +603-2181 6286 Website: www.bpholiday.com 

‘Most Northern Lights Photographs Taken In a Year by Loo Eng Wah’
‘Biggest Single Northern Lights Expedition Group by a Travel Agency.’
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